
 

 

 

P R O T O K Ó Ł   NR  XL/2014 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 26 września 2014 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1300 z przerwą 15-minutową w godz. 1335 - 1350 i trwało 

do godz. 1415. 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 13 radnych. Nieobecni radni: Beata 

Sobieraj – usprawiedliwiona, Paweł Lorens – nieusprawiedliwiony. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

      - Jan Omachel 

      - Grażyna Rugiełło 

      - Teresa Rygiel 
 

(lista obecności w załączeniu) 

 - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 
 

 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w przedmiocie przekazania Gminie Krosno pomocy finansowej  

z  przeznaczeniem na zakup samochodu osobowo-terenowego typu pick-up dla 

Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne – etap II. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2014 rok. 

10. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które nie 

złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach 

stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem  

i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia oraz działaniach 

podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

11. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 1. 

 Rozpoczynając XL Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu.  

 

Ad. 2. 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 13 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Ad. 3. 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy złożył wniosek o zmianę proponowanego porządku obrad, tj. aby: 

1) wykreślić pkt 6 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego w przedmiocie przekazania Gminie Krosno 

pomocy finansowej z  przeznaczeniem na zakup samochodu osobowo-terenowego typu 

pick-up dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie,  

a w jego miejsce wprowadzić pkt w brzmieniu: 

„6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne.”; 
 

Wójt Gminy – Jan Omachel przypomniał, że na XXXIX sesji w dniu 29 sierpnia 2014 r. Rada 

Gminy uchwaliła Regulamin udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne, jednakże Wojewoda 

Podkarpacki wszczął postępowanie nadzorcze zmierzające do stwierdzenia nieważności ww. 

uchwały. Wójt Gminy wyjaśnił, że Wojewoda kwestionuje przede wszystkim zakres 

przyznania pomocy materialnej, który nie różnicuje sytuacji dochodowej (materialnej) osób 

uprawnionych do otrzymania takiej pomocy. W związku z tym osoba składająca wniosek, 

spełniająca kryterium dochodowe na osobę w rodzinie jest zakwalifikowana do otrzymania 

jednakowej pomocy niezależnie od wysokości osiągniętego dochodu. Dlatego też zachodzi 

potrzeba uzupełnienia tabeli ustalającej wysokość stypendium szkolnego poprzez jej 

rozszerzenie. Ponadto Wójt Gminy wyjaśnił, iż wszczęcie postępowania nadzorczego przez 

Wojewodę w stosunku do ww. uchwały dotyczyło także m. in. organu, który przyznaje 

świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym oraz okresu na który przyznawane 

jest stypendium szkolne. Wobec powyższego zaznaczył, iż organem właściwym w zakresie 

przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów jest Wójt. 

Z kolei stypendium szkolne przyznawane jest na okres nie krótszy niż miesiąc i nie dłuższy niż 

10 miesięcy w danym roku szkolnym, zaś w przypadku słuchaczy kolegiów nauczycielskich, 

nauczycielskich kolegiów języków obcych i kolegiów pracowników służb społecznych - na 

okres nie krótszy niż miesiąc i nie dłuższy niż 9 miesięcy w danym roku szkolnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec dodał, iż wykreślenie pkt. 6 dotyczącego 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w przedmiocie przekazania 

Gminie Krosno pomocy finansowej z  przeznaczeniem na zakup samochodu osobowo-

terenowego dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie, związane jest  

z faktem, iż Wojewoda Podkarpacki przesunął środki finansowe przewidziane na zakup ww. 

samochodu, w związku z czym Gmina Krosno mogłaby mieć kłopoty z rozliczeniem do końca 
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roku powyższej inwestycji. W związku z tym, ewentualna pomoc w tym zakresie mogłaby 

nastąpić w przyszłym roku. 

 
Wobec braku innych wniosków do proponowanego porządku obrad przystąpiono po 

przegłosowania wniosku złożonego przez Wójta Gminy tj.: wykreślenia pkt. 6 w brzmieniu 

wynikającym z proponowanego porządku obrad i wprowadzenie w jego miejsce pkt  

w brzmieniu: 

„6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne.” 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ww. wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad wraz ze 

zmianą. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XL Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne – etap II. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2014 rok. 

10. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które nie 

złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach 

stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem  

i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia oraz działaniach 

podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

11. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 4. 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu Nr XXXIX/2014 z XXXIX sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 29 sierpnia 2014 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XXXIX/2014 z XXXIX Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 sierpnia 

2014 r.  
 

Ad. 5. 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w okresie międzysesyjnym odbyły się następujące 

działania: 

1) zakończono realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 114903R – ul. 

Szkolna w Krościenku Wyżnym”; 

2) zakończono prace drogowe na dwóch drogach rolniczych tj. drogi prowadzącej do 

przepompowni, znajdującej się za Ośrodkiem Zdrowia (droga wyasfaltowana na 

długości 260 metrów) oraz przedłużono odcinek ścieżki pieszo-rowerowej w kierunku 

Iskrzyni; 

3) w dalszym ciągu trwają prace przy gminnych zadaniach inwestycyjnych tj. remoncie 

budynku Spółdzielczym oraz przy budynku Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Krościenku Wyżnym; 

4) podpisano umowę na realizację zadania pn. „Remont budynku Ośrodka Zdrowia 

/SPGZOZ/ przy ul. Szkolnej w Krościenku Wyżnym”; 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o wydanych zarządzeniach 

w okresie międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 29 sierpnia 2014 r. do dnia 15 września 2014 r. 

(informacja w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który zapytał 

o długość przedłużonego odcinka ścieżki pieszo-rowerowej w kierunku Iskrzyni. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że przedłużony odcinek ścieżki pieszo-rowerowej 

rozpoczyna się na wysokości działki Państwa Pelczarów, a więc w miejscu w którym uprzednio 

zakończono budowę ścieżki i kończy się na wysokości działki Pani Michna, a więc na granicy 

Gminy Krościenko Wyżne z Gminą Korczyna.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał o możliwość przedłużenia 

wyasfaltowanego odcinka drogi za Ośrodkiem Zdrowia, który prowadzi i kończy się na 

przepompowni. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel, odpowiadając na pytanie zadane przez Przewodniczącego Rady 

wyjaśnił, że należy i warto taką możliwość brać pod uwagę, w szczególności ze względu na 

wysuwane w tym temacie sugestie mieszkańców. 

 

Następnie głos zabrał radny Edward Marszałek, który odwołując się do przedstawionej przez 

Wójta Gminy informacji o wydanych zarządzeniach, zapytał o ochronę danych adresowych  

w kontekście wyżej przedstawionych informacji dotyczących przyznania godzin na zajęcia 

rewalidację czy też zajęcia korekcyjno-kompensacyjne dla uczniów. 

 

Teresa Rygiel – Radca Prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne, odpowiadając na pytanie 

radnego podkreśliła, iż obligatoryjne przy tego rodzaju zarządzeniach jest podanie danych 

adresowych osoby, której takie zarządzenie dotyczy. Radca Prawny zaznaczyła, iż  

w przypadku ujawnienia takich danych na zewnątrz, dane adresowe należy chronić poprzez ich 

wykropkowanie. Wyjaśniła również, iż ochrona danych osobowych rozciąga się wyłącznie na 

tzw. dane „wrażliwe”, jednakże adres zamieszkania do tego rodzaju danych nie należy. W 

związku z tym z ostrożności zachowujemy minimum wymagane przez ustawę normującą 

kwestię ochrony danych osobowych. 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

 

Ad. 6. 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zaznaczył, iż projekt przedmiotowej uchwały został już 

przedstawiony przez Wójta Gminy w momencie zgłoszenia zmian do proponowanego 

porządku obrad.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel omówił projekt przedmiotowej uchwały w zakresie naniesionych 

zmian, w porównaniu do wcześniejszej uchwały (projekt uchwały w załączeniu).  

W szczególności przedstawił tabelę określającą sposób ustalenia wysokości stypendium 

szkolnego zaznaczając, iż organem właściwym w zakresie przyznawania świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym jest Wójt. Zaznaczył również, iż stypendium szkolne jest 

przyznawane na okres nie krótszy niż miesiąc i nie dłuższy niż 10 miesięcy w danym roku 

szkolnym. 

 

W otwartej dyskusji radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XL/299/2014  

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne (uchwała  

w załączeniu). 
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Ad. 7. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia liczby 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec powitał obecnych na sali narad Państwo Caban 

- osoby zainteresowane ustaleniem liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że ponowne ustalenie punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży jest związane z wnioskiem, jaki wpłynął w ostatnim czasie, dotyczącym 

rozszerzenia ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy. Wójt Gminy 

dodał, że obecnie na terenie Gminy Krościenko Wyżne obowiązuje limit punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych, ustalony Uchwałą NR XXXIII/264/2014 Rady Gminy Krościenko  

Wyżne z dnia 21 lutego 2014 r. i wynosi 8 punktów sprzedaży dla napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i 2 punkty sprzedaży dla napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscem ich sprzedaży. W związku z tym 

przedstawiony Radzie Gminy przedmiotowy projekt uchwały, przewiduje rozszerzenie limitu 

sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży do 9 punktów. 

Jednocześnie Wójt Gminy zawnioskował także o wprowadzenie autopoprawki do § 1 pkt 1 

przedmiotowego projektu o następującej treści: 

„§ 1. Ustala się na terenie Gminy Krościenko Wyżne: 

1) 10 punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży.” 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel uzasadniając wprowadzoną autopoprawkę wyjaśnił, że 

podstawową przyczyną rozszerzenia do 10 punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży była sugestia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich jaka 

powstała w trakcie obrad nad opiniowaniem projektem przedmiotowej uchwały. Wójt wyjaśnił, 

że Rada Gminy, co jakiś czas jest „nękana” przez przedsiębiorców wnioskami  

o rozszerzenie limitu sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy. W związku  

z powyższym rozszerzenie limitu do 10 punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży ma na celu zapobieżenie sytuacji, w której złożenie wniosku przez 

przedsiębiorcę o takie rozszerzenie wymusza na Radzie Gminy ponowne podjęcie debaty  

w tym temacie. Dlatego też przydzielenie wolnego limitu sprzedaży napojów alkoholowych 

pod warunkiem spełnienia przez przedsiębiorcę niezbędnych warunków zostanie pozostawione 

decyzji Wójta. Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały zakończy temat ustalenia 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinie Komisji. 

 

Radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich 

stwierdził, że Komisja w dniu 25 września 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

– oddano 4 głosy „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał Wójta Gminy, czy 

rozszerzony kilka miesięcy temu limit sprzedaży punktów napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży o 3 punkty zostały przyznany przedsiębiorcom. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że rozszerzony limit o 3 punkty sprzedaży napojów 

alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczone do 

spożycia poza miejscem sprzedaży został wykorzystany przez przedsiębiorców z terenu gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, zwracając się do Państwa Caban, zapytał czy 

sieć sklepów SPAR posiada w swojej ofercie alkohol. 

 

Pan Caban odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy wyjaśnił, że sieć sklepów 

SPAR posiada w swojej ofercie alkohol. Dodał, że jego zdaniem zwiększenie limitów 

sprzedaży alkoholu nie wpłynie negatywnie na ilość spożywanego na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne alkoholu. Ponadto zaznaczył, iż wskutek jego starań Komenda Miejska 

Policji w Krośnie zgodziła się na wysyłanie częstszych patroli na teren naszej gminy. Pan 

Caban wyjaśnił także, iż od pewnego czasu prowadzony przez niego sklep posiada zgodę na 

sprzedaż piwa, a sprzedaż ta jest bardzo rygorystycznie przestrzega pod względem przepisów 

ustawowych tj. nie sprzedaje się piwa osobom nietrzeźwym, poniżej 18 roku życia a także na 

kredy i pod zastaw. Podkreślił również, iż taka sytuacja będzie utrzymana nadal, bowiem 

zarówno on jako właściciel sklepu, jak też sieć sklepów SPAR wspólnie dążą do tego, aby to 

co robią było pozytywne i przynosiło pozytywne skutki. Dlatego też jego zdaniem posiadanie 

w asortymencie napojów alkoholowych nie powinno negatywnie wpłynąć na lokalną 

społeczność. Nadto wyjaśnił, iż sklep, który posiada pełny asortyment będzie lepiej 

funkcjonował nie tylko z punktu widzenia jego właściciela, lecz przede wszystkim z punktu 

widzenia klienta. Wobec powyższego Pan Caban zawnioskował o pozytywne rozpatrzenie 

złożonego wniosku.  

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który zapytał o kształtowanie się 

spożycia napojów alkoholowych na terenie gminy, po ostatnim zwiększeniu limitu sprzedaży 

napojów alkoholowych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiadając na pytanie wyjaśnił, że na podstawie posiadanych 

danych sprzedaż napojów alkoholowych na terenie naszej gminy kształtuje się corocznie na 

takim samym poziomie, pomimo zwiększenia limitów sprzedaży. Wójt stwierdził, iż być może 

taka sytuacja wynika z nasycenia rynku, bowiem sprzedaż napojów alkoholowych sięgnęła 

granicy, z tym tylko wyjątkiem, iż rozkłada się ona na większą ilość punktów posiadających w 

swoim asortymencie alkohol. 

 

Radny Edward Marszałek, odnosząc się do wystąpienia Pana Caban stwierdził, iż zakaz 

sprzedaży alkoholu nieletnim, nietrzeźwym oraz na kredyt nie jest niczym nowym, bowiem 

obowiązek ten wynika wprost z ustawy. Nadto zaznaczył, iż w jego przekonaniu zwiększenie 

liczby patroli policyjnych stanowiło odpowiedź na działania podejmowane w tym zakresie 

przez Pana Wójta. Tym samym zaskakującym jest, iż policja działa na wniosek właściciela 

sklepu nie reagując od 4 lat na samorządowe monity. 

 

Pan Caban wyjaśnił, że zwiększenie liczby patroli jest kwestią skuteczności działań, gdyż 

działania podejmowane przez policję muszą przynosić pewne efekty. W momencie gdy patrole 

policyjne pojawiają się w okolicach sklepu, powstaje potencjalna możliwość nałożenia 
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mandatu karnego. Zaznaczył, że na szczęście w okolicy sklepu takie sytuacje się nie zdarzają, 

gdyż nie ma incydentów z piciem alkoholu na terenie prowadzonej przez niego działalności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zaznaczył, że na jego osobistą prośbę około 1,5 

roku temu do tzw. zeszytu służb wydziału prewencji Komendy Miejskiej Policji  

w Krośnie zostało wpisane zadanie, polegające na kontroli m.in. placów zabaw na terenie naszej 

gminy. W związku z tym nie jest do końca tak, że policja nie reaguje na zgłaszane problemy. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały uwzględniającym autopoprawką zgłoszoną przez 

Pana Wójta. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 1 radny, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XL/ 300 /2014  

w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy– Antoni Dębiec podziękował Państwu Caban za udzielone 

informacje. 

 

Ad. 8. 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne – etap II. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że Wojewoda Podkarpacki rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 

31.10.2013 r.; znak: P-II.4131.2163.2013 stwierdził nieważność uchwały nr XXIX/228/2013 

Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 września 2013 r. w sprawie uchwalenia Zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne –  

część I z powodu w szczególności: nie określenia dostępu komunikacyjnego dla terenów 

oznaczonych symbolami: 21 MN, 22 MN, 25 MN, 2 UR/M, 3 UR/M, 28 M/N, 29 M/N.  

W związku z tym ww. projekt uchwały stanowi kolejny etap realizacji wcześniejszych ustaleń 

w zakresie dokonywania zmian w tym zakresie. Dlatego też zmiana Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dotyczy w szczególności określenia dostępności 

komunikacyjnej ww. terenów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinię Komisji. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że Komisja w dniu 25 września 2014 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radny Zdzisław Omachel odnosząc się do § 1 pkt 

7 przedmiotowego projektu uchwały zapytał o powody wykreślenia z Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy § 25. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż § 25 dotyczył terenów 1 UR/M-7UR/M, które zgodnie 

z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego zostały przeznaczone na budowę 



9 

 

 

obiektów produkcyjnych, usługowych oraz handlu z zabudową mieszkaniową.  

W związku z przedmiotową zmianą Miejscowego Planu tereny te zostały ujęte w § 25b, wobec 

czego należało wykreślić § 25 z uwagi na jego bezprzedmiotowość. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XL/ 301 /2014 

w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Krościenko Wyżne – etap II (uchwała w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 1335-

1350. 

 

Ad. 9. 

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło przedstawiła projekt ww. uchwały wg zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt uchwały w załączeniu). W szczególności stwierdziła ona, że:  

1) zmniejsza się plan dochodów o kwotę 77 676,26 zł, w tym: 

a) w dziale 720 - Informatyka w kwocie 77 676,26 zł – dochody bieżące; 

2) zwiększa się plan dochodów o kwotę 83 372,26 zł, w tym: 

a) w dziale 720 - Informatyka w kwocie 77 676,26 zł – dochody majątkowe; 

b) w dziale 801– Oświata i wychowanie w kwocie 1 200,00 zł – dochody bieżące; 

c) w dziale 926 Kultura fizyczna w kwocie 4 496,00 zł – dochody bieżące; 

3) zwiększa się plan wydatków o kwotę 5 696,00 zł, w tym: 

a) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 1 200,00 zł – wydatki bieżące; 

b) w dziale 926 Kultura fizyczna w kwocie 4 496,00 zł – wydatki bieżące; 

4) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 19 999,00 zł, w tym: 

a) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 6 000,00 zł –wydatki 

bieżące; 

b) w dziale 926 Kultura fizyczna w kwocie 13 999,00 zł – wydatki majątkowe; 

5) zwiększa się plan wydatków o kwotę 19 999,00 zł, w tym 

a) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 14 000,00 zł –  

z czego w kwocie 8 000,00 zł - wydatki bieżące oraz 6 000,00 zł – wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych – monitoring budynku Domu Ludowego  

w Pustynach i terenu wokół budynku – wydatki majątkowe; 

b) w dziale 926 Kultura fizyczna w kwocie 5 999,00 zł – wydatki bieżące; 

6) dokonuje się zmian w przedsięwzięciach realizowanych z funduszu sołeckiego poprzez 

zmianę treści § 5 ust. 2b uchwały budżetowej który otrzymuje brzmienie: 
 

„Sołectwo Pustyny – 23 740,60 zł na realizację zadań: 

-„Zakup materiałów i wyposażenia do Domu Ludowego w Pustynach”- 17 740,60 zł; 

-„Monitoring budynku Domu Ludowego w Pustynach i terenu wokół budynku – 

6 000,00zł.” 
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Wójt Gminy – Jan Omachel dodał, iż powyższe zmiany w budżecie związane są m. in.  

z otrzymanym z Ministerstwa Sportu i Turystyki dofinansowaniem na realizację w 2014 r. zajęć 

sportowych dla uczniów w ramach projektu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać”, w 

wysokości 4 496,00 zł. Wójt wyjaśnił, iż w dniu dzisiejszym odbędą się pierwsze zajęcia w 

ramach ww. projektu, który przewiduje 20 godzin nauki pływania dla każdego  

z uczestników. W zajęciach tych bierze udział dwie grupy, z których każda liczy po 15 dzieci.  

 

Następnie poproszony o opinię Komisji radny Zdzisław Omachel – stwierdził, że Komisja 

Budżetu i Finansów w dniu 25 września 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radna Bernadeta Folta zapytała, czy z projektu 

nauki pływania „Umiem pływać” mogli skorzystać wszyscy uczniowie.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż z projektu nauki pływania „Umiem pływać” skorzystali 

wszyscy chętni uczniowie, którzy wyrazili wolę przystąpienia do tego projektu. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, czy ww. program dotyczy wyłącznie uczniów 

Szkoły Podstawowej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż projekt powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” 

przewidywał ograniczenie wiekowe, bowiem został skierowany wyłącznie do uczniów klas 1-

3 Szkoły Podstawowej. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał czy w ramach realizacji projektu nauki 

pływania Gmina Krościenko Wyżne zabezpiecza także dowóz i opiekę dla uczestników 

projektu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że zarówno dowóz dzieci jak też opieka nad nimi została 

zabezpieczona przez gminę, a szczegółową realizację tych zadań określa umowa zawarta 

pomiędzy Gminą a Ministerstwem Sportu i Turystyki. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XL/ 302 /2014  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok (uchwała 

w załączeniu). 

 

Ad. 10. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: 

„Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które nie złożyły 

oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach stwierdzonych  

w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które 
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złożyły nieprawidłowe oświadczenia oraz działaniach podjętych w związku  

z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach majątkowych”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym z obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za 2013 r. wywiązały się wszystkie 

zobowiązane osoby tj. kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, osoby pełniące funkcje 

kierownicze w urzędzie gminy oraz pracownicy urzędu wydający decyzje administracyjne  

w imieniu wójta. Wyjaśnił, że osoby te złożyły oświadczenia majątkowe w ustawowym 

terminie tj. do dnia 30 kwietnia br., a oświadczenia wraz z kopią zeznań o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2013 zostały przesłane w lipcu do Urzędu 

Skarbowego w Krośnie celem dokonania analizy. Jednocześnie Wójt poinformował, że  

z obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego wywiązała się również Pani Skarbnik 

Grażyna Rugiełło, która złożyła oświadczenie w ustawowym terminie, tj. w ciągu 30 dni od 

dnia powołania na stanowisko. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec przedstawił przedmiotową 

informację w odniesieniu do radnych Gminy Krościenko Wyżne. Stwierdził on, że zgodnie 

z przepisami ustawy o samorządzie gminnym obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych za 

2013 r. ciążył na 15 radnych w tym Przewodniczącym Rady Gminy. Stwierdził ponadto, że 

wszyscy radni złożyli oświadczenia w ustawowym terminie tj. do dnia 30 kwietnia br., 

wszystkie oświadczenia wraz z kopią zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym 2013 zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Kroście celem dokonania 

analizy. Urząd skarbowy stwierdził: 

a) w oświadczeniach 6 osób nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości – bez 

uwag, 

b)  w pozostałych (9 oświadczeniach) stwierdzono nieistotne nieprawidłowości, 

które nie wymagają składania korekty. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec poinformował, iż treść oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Krościenko Wyżne opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

Ad. 11. 

 W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu w brzmieniu: 

„Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który przedstawił następujące 

pisma, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym do Rady Gminy: 

1) pismo (brak nadawcy), w którym osoby kierujące pismo zwracają się z prośbą  

o pomoc w organizacji dodatkowej linii autobusowej w niedziele i święta, kursującej 

wokół naszej wsi i dającej możliwość dotarcia do Kościoła i powrotu ze Mszy Św.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, iż przedmiotowa sprawa dotycząca lokalnego 

transportu zbiorowego będzie przedmiotem obrad Konwentu Wójtów, który odbędzie się  

1 października br. Dodatkowo Wójt poinformował, iż sprawa ta zostanie wyjaśniona, bowiem 

w posiedzeniu Konwentu będzie uczestniczył m. in. Dyrektor PKS w Krośnie. 

 

Radny Krzysztof Podkul, pozostając przy temacie transportu zbiorowego, powołując się na 

interwencje mieszkańców Pustyn w tym temacie zasygnalizował problem przeładowanego 

autobusu linii 4 MKS w Krośnie. 
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Z kolei radny Jan Omachel zakomunikował, że również dojazdy na nocną zmianę są bardzo 

utrudnione. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż temat zbiorowego transportu lokalnego i utrudnienia 

w tym zakresie są sprawą obejmującą swoim zasięgiem teren całego powiatu krośnieńskiego. 

W związku z tym konieczne są rozmowy, w tym m. in. rozmowy z Dyrektorem PKS  

w Krośnie, aby wypracować określone stanowisko, czy też uzyskać informację o tym jak  

w najbliższej czasie organizowany będzie lokalny transport. 

 

Radny Edward Marszałek zasygnalizował zgłaszaną przez mieszkańców potrzebę utrzymania 

kursu, którym mieszkańcy Gminy dojeżdżają do pracy w Rzeszowie. Poinformował także,  

iż kurs taki odbywa się codziennie z Dukli o godz. 6:30, a z przedstawionych przez 

mieszkańców informacji wynika, iż kurs ten zostanie zawieszony. Nadto radny poinformował, 

iż podobny sygnał dotarł do niego także z Rzeszowa od osoby, która jest przełożoną jednego z 

mieszkańców Gminy pracujących w Rzeszowie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, iż wszystkie ww. wnioski poruszy na najbliższym 

posiedzeniu Konwentu Wójtów.  

 

2) pismo od Pana Wacława Wulfa, w którym skarży czynności Wójta Gminy związane  

z ogłoszeniem i rozstrzygnięciem postępowania konkursowego na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym. Przewodniczący Rady odczytał pismo skierowane od Pana 

Wacława Wulfa. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec wyjaśnił, iż zbadaniem zasadności skargi winna zająć 

się Komisja Rewizyjna Rady Gminy. Jednakże z uwagi na fakt, iż w skład Komisji Rewizyjnej 

(liczącej 3 członków) wchodzi dwóch członków Komisji Konkursowej powołanej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym, Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przedmiotową skargą z pomocą Pani Radcy Prawnego Teresy Rygiel zajęła 

się Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich, która przedstawi Radzie Gminy własne 

stanowisko w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady - Antoni Dębiec poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury 

i Spraw Obywatelskich o zajęcie się przedmiotową skargą. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zaznaczył, iż Komisja Konkursowa powołana do 

wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym jeszcze nie zakończyła swojej pracy, 

albowiem na wczorajszym posiedzeniu stwierdziła brak rozstrzygnięcia postępowania 

konkursowego. Ponadto Przewodniczący Rady poinformował zgromadzonych, iż w terminie 

przewidzianym na składanie ofert do ww. konkursu, złożona została tylko jedna oferta.  

W związku z czym, wobec niezgłoszenia się do postępowania konkursowego wymaganej liczby 

kandydatów (co najmniej 2) Komisja Konkursowa w pełnym składzie na podstawie art. 49 ust. 

3 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz. U. z 2013 r. poz. 217  

z późn. zm) stwierdziła brak rozstrzygnięcia przedmiotowego konkursu. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, iż dalszy tryb postępowania w sprawie wyboru Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym 

przebiegał będzie zgodnie z art. 49 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej (Dz. U. z 2013 r. poz. 217 z późn. zm.) tzn. jeżeli w wyniku postępowania  

w dwóch kolejnych konkursach kandydat nie został wybrany Wójt nawiązuje stosunek pracy 

albo zawiera umowę cywilnoprawną z osobą przez siebie wskazaną po zasięgnięciu opinii 

Komisji Konkursowej. Wójt zaznaczył, iż może to nastąpić dopiero po zapoznaniu się  

z dokumentacją konkursową przekazaną przez Przewodniczącego Komisji Konkursowej.  

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec przypomniał zgromadzonym, o głosowaniu 

w XIV edycji Programu Społecznego Mistrz Mowy Polskiej, którego termin w dniu 

dzisiejszym dobiega końca. Przewodniczący zaznaczając, że w konkursie tym startuje radny 

Edward Marszałek poprosił zgromadzonych o oddanie na niego głosu, bowiem każdy głos 

może liczyć się w końcowej rozgrywce. Ponadto stwierdził, iż udział w XIV edycji Programu 

Społecznego Mistrz Mowy Polskiej stanowi ogromne wyróżnienie nie tylko dla Pana Edwarda 

Marszałka, lecz jest jednocześnie nobilitacją dla Krościenka Wyżnego i Rady Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

Następnie głos zabrał radny Krzysztof Podkul, który działając imieniem strażaków  

z Ochotniczej Straży Pożarnej w Pustynach podziękował Wójtowi Gminy – Janowi Omachlowi 

za nieodpłatne przekazanie na stan OSP w Pustynach zestawu komputerowego wraz z 

niezbędnym oprogramowaniem. Radny zaznaczył, iż komputer dla jednostki  

w Pustynach jest bardzo potrzebny, gdyż spowoduje to przejście z systemu papierowego na 

system elektroniczny. 

 

Z kolei radny Krzysztof Ronowski zapytał Wójta Gminy o postęp prac przy budynku 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Krościenku Wyżnym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, iż postęp prac przy budynku Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Krościenku Wyżnym jest widoczny. Dodał, że Krośnieńskie Przedsiębiorstwo 

Budowlane winno wyrobić się w terminie określonym w umowie. 

 

Radny Jacek Frydrych stwierdził, iż niepokoi go postęp prac przy budynku Gromadzkiej Rady 

Narodowej w Krościenku Wyznym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że terminy wykonania ww. zadania zostały określone  

w umowie. Poinformował także, iż rozmawia zarówno z kierownikiem odpowiedzialnym za 

postęp prac przy budynku GRN, jak też kierownikiem nadzorującym termomodernizację 

budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Krościenku Wyżnym, którzy wiedzą o zbliżających 

się terminach zakończenia realizacji zadań. Nadto Wójt wyraził nadzieję, że powyższe prace 

zostaną zakończone w ustalonych terminach, bowiem zagwarantowali to nadzorujący pracę 

kierownicy. Zaznaczył również, iż prace związane z termomodernizacją budynku Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Krościenku Wyżnym winny zakończyć się w ciągu 1 miesiąca, z uwagi na 

widoczny postęp prac. Wyjaśnił również, że po zakończeniu prac na ścianie południowej 

budynku OSP w Krościenku Wyżnym, firma zajmie się wykonaniem placu parkingowego. 

 

Następnie głos zabrał radny Edward Marszałek, który zapytał o przeznaczenie pomieszczeń 

znajdujących się w obecnie remontowanych obiektach. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiadając na pytanie radnego wyjaśnił, iż praktycznie cała 

dolna część budynku OSP wraz z świetlicą przeznaczona będzie na potrzeby OSP  

w Krościenku Wyżnym. Natomiast górne pomieszczenie – sala konferencyjna znajdująca się 

nad garażami zostanie przeznaczona do ogólnego wykorzystania, bowiem sala ta liczy niecałe 

130 m2, w związku z czym powstanie dodatkowa możliwość organizowania w niej małych 

uroczystości rodzinnych. Wójt dodał także, iż większa część poddasza termomodernizowanego 

budynku OSP w Krościenku Wyżnym stanowić będzie poddasze nieużytkowe, z którego 

jedynie niewielka cześć będzie do wykorzystania. Pozostając przy temacie poddaszy zaznaczył 

również, iż poddasze remontowanego budynku spółdzielczego stanowić będzie w całości 

poddasze przeznaczone do użytku. 

 

Radny Edward Marszałek dopytał Wójta, czy zachowana zostanie ceglana elewacja budynku 

spółdzielczego. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w znaczącej większości ceglana elewacja budynku 

spółdzielczego zostanie zachowana, z wyjątkiem elementów dekoracyjnych wokół okien. 

 

Następnie głos zabrał radny Krzysztof Podkul, który zapytał, czy zachowany zostanie napis 

„Dom Spółdzielczy”, znajdujący się od frontu budynku.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, iż sprawa ta nie była jeszcze rozstrzygana,  

a projekt tego nie przewiduje. Dodał, że w porozumieniu z wykonawcą rozwiąże tę kwestię.  

 

Radny Krzysztof Ronowski zawnioskował o utrzymanie obecnego napisu „Dom Spółdzielczy” 

na froncie budynku, bowiem napis ten przedstawia wartość historyczną. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przypomniał, że budynek „Domu Spółdzielczego” wybudowali 

krościeniacy i mieściła się w nim kasa Stefczyka. 

 

Głos zabrała radna Agnieszka Prugar-Nowak, która zapytała o planowany termin zakończenia 

remontu poddasza budynku spółdzielczego.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, że termin zakończenia remontu poddasza budynku 

spółdzielczego planowany jest końcem  października br.  

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy remontowane poddasze budynku spółdzielczego 

zostanie przeznaczone na potrzeby Koła Gospodyń Wiejskich działającego w Krościenku 

Wyżnym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że wyremontowane poddasze zostanie przeznaczone 

dla potrzeb Pań z Koła Gospodyń Wiejskich. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który zapytał o postęp prac 

związanych z remontem budynku Ośrodka Zdrowia. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel oświadczył, że w dniu dzisiejszym podpisał umowę na realizację 

zadania pn. „Remont budynku Ośrodka Zdrowia /SPGZOZ/ przy ul. Szkolnej w Krościenku 

Wyżnym”. Dodał także, iż wykonanie tego zadania planowane jest końcem listopada br., o ile 

pogoda na to pozwoli. 
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Radny Jan Omachel zapytał o nazwę firmy, która przeprowadzi remont Ośrodka Zdrowia. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, iż remontem Ośrodka Zdrowia zajmie się firma KK 

Bud z Krosna, a więc ten sam wykonawca, który prowadził prace remontowe przy Domu 

Ludowym w Pustynach. 

 

Ad. 12. 

 W ostatniej części posiedzenia, wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XL Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

  Łukasz Lorens 

 

 

 

        PRZEWODNICZĄCY RADY 

         mgr Antoni Dębiec 

 


